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PROTOKÓŁ NR XXXIV/21 

ze zdalnego posiedzenia 

Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu 

w dniu 26 listopada 2021 r. 

 

W posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Robert Grabowski    - przewodniczący Komisji 

2. Pan Grzegorz Mielczarek   - z-ca przewodniczącego Komisji 

3. Pan Grzegorz Jankowski   - członek Komisji 

4. Pan Andrzej Jażdżyk    - członek Komisji 

5. Pan Jakub Jurdziński    - członek Komisji 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 
 

1. Pan Krzysztof Dziuba    - wicestarosta wieluński 

2. Pan Mirosław Kubiak    - dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno- 

      Wychowawczego w Gromadzicach 

3. Pan Zenon Kołodziej    - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

       Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego 

       w Wieluniu 

4. Pan Karol Tomczyk    - przewodniczący Powiatowej Rady 

        Działalności Pożytku Publicznego w Wieluniu 

5. Pan Przemysław Krężel    - skarbnik powiatu 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia:  
 
1. Otwarcie XXXIV posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
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3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXII i XXXIII posiedzenia Komisji. 

5. Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych inicjatyw przez 

Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Gromadzicach. 

6. Zasady funkcjonowania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

w Wieluniu.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2022 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu wieluńskiego na 2022 r.  

10. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2022. 

11. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

12. Zamknięcie XXXIV posiedzenia Komisji. 

 

Pkt 1 

Otwarcie XXXIV posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powitał radnych obecnych na XXXIV posiedzeniu Komisji oraz 

zaproszonych gości.  

  

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa stwierdził, że na 5 członków komisji obecnych jest 5, czyli obrady są 

prawomocne.  
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Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa odczytał proponowany porządek obrad. Zapytał, czy ktoś ma uwagi 

do proponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia proponowanego porządku. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 5 głosach „za”) przyjęła porządek obrad komisji  

(głosowało 5 członków komisji).  

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z XXXII i XXXIII posiedzenia Komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś ma uwagi do treści protokołu z XXXII i XXXIII 

posiedzenia komisji. Nikt nie zgłosił zastrzeżeń. Zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia protokołu z XXXII i z XXXIII posiedzenia komisji.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie  

(przy 5 głosach „za”) przyjęła protokół z XXXII i z XXXIII posiedzenia komisji  

(głosowało 5 członków komisji). 

 

 

Pkt 5 

Prezentacja realizowanych zadań oraz efektów podejmowanych inicjatyw przez 

Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Gromadzicach. 

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa udzielił głosu panu dyrektorowi Kubiakowi. 

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach omówił przedmiotowy materiał.  
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 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa pochwalił pana dyrektora za wszystkie inicjatywy związane 

z dofinansowaniem zewnętrznym. Powiedział, że on wie ile to kosztuje pracy i czasu, 

niejednokrotnie prywatnego i zarywać weekendy. Przekazał panu Karolowi 

Tomczykowi, który jest obecny na dzisiejszym posiedzeniu, że projekt Dostępna Szkoła 

był oceniony, jako jeden z najwyżej ocenionych w województwie łódzkim. Także to jest 

szacunek dla ich pracy, bo wszyscy wiedzą ile to trzeba poświęcić czasu. Dodał, że 

teraz czeka ich ogrom pracy w realizacji i rozliczeniu tego projektu, aby wszystko było 

zgodne z prawem. Ukłony dla pana dyrektora i dla wszystkich pracowników, którzy brali 

w tym udział. Podziękował za „Aktywna tablicę” i „Laboratoria przyszłości”, ponieważ to 

są pieniądze, które mogą otrzymać z zewnątrz i super, że placówka ubiega się o takie 

środki finansowe. To jest na plus dla szkoły i dla rozwoju tych wszystkich inicjatyw, 

które są podejmowane w danych placówkach oświatowych, jak również w ośrodku. 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? Udzielił głosu radnemu 

Mielczarkowi. 

 Radny Grzegorz Mielczarek – z-ca przewodniczącego Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że pan dyrektor rozwiał jego wątpliwości, ponieważ 

dokładnie przeanalizował materiał i był zszokowany dzienną stawką wyżywienia, że jest 

tak tanio, że wynosi 12 zł. Przekazał ukłony dla pana dyrektora. 

Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach odpowiedział, że na pierwszy rzut oka 

rzeczywiście ta stawka jest niska. Natomiast robiąc to wszystko we własnym zakresie, 

to udaje się to zrobić. Dodał, że trochę też wspomagają się, chociaż to nie jest wielkie 

wsparcie nie mogą tego brać pod uwagę w kalkulacji tych kosztów, ale wspomagają się 

produktami ziemi ze zbiórek, jeżeli chodzi o ziemniaki, czy warzywa. Jednak jest to 

takie doraźne wsparcie. Da się to zrobić. Te porcje u nich nie są takie duże, jak gdyby 

żywili młodzież 18-letnią, jak w liceum, czy technikum, ponieważ oni mają większe 

potrzeby. Przekazał, ze na pewno w tym wspiera nich też „żółty talerz”, czyli program, 

który trwa cały rok, więc już wiedzą, że będą z tego korzystać cały rok i to im pozwala 

uatrakcyjniać te posiłki. Jest też po spotkaniu z rodzicami i oni zaczynają im 

sygnalizować, że ich dzieci mają również takie specyficzne potrzeby żywieniowe i oni 

powinni to również uwzględniać. Związane jest to również z przygotowywaniem tych 

posiłków, że niektórym dzieciom, które maja poważniejsze schorzenia będą musieli się 

ku temu pochylić. To zadanie również  jest ujęte w „Dostępnej szkole”, która nie tylko 
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jest związana z remontami, ale są to również działania tzw. miękkie, czyli to jest kwestia 

opieki, świetlicy, wyżywienia, dostosowywania diet i oni to wszystko muszą małymi 

krokami wprowadzać w życie.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu. 

Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji pogratulował panu dyrektorowi 

wszystkich inicjatyw, ponieważ tego jest bardzo dużo i cieszy się, że to tak funkcjonuje. 

Zapytał, ponieważ w sprawozdaniu jest napisane, że 51 uczniów, a pan dyrektor mówił, 

że jest 50 i zapytał, czy coś się wydarzyło? Zapytał również, czy uczniowie są tylko 

z powiatu wieluńskiego, czy są też spoza powiatu? Z jakich miejscowości najdalej 

oddalonych od Gromadzic są uczniowie? Przekazał, że trzecie pytanie to jest sprawa, 

którą poruszał na Zarządzie, a pana dyrektora wtedy nie było i chciał zapytać, czy jest 

uzasadnienie, aby internat był czynny co dwa tygodnie. Dodał, że z tego, co mówiła 

pani obecna na Zarządzie, to chyba około 10 uczniów średnio jest podczas weekendów 

w internacie, a z tym wiążą się koszty dwóch, czy trzech osób, które muszą być wtedy 

na dyżurach. Chciałby zapytać, czy choćby nawet ze względów takich wychowawczych, 

czy jest to uzasadnione? Czy uczniowie nie powinni jednak jak najczęściej przebywać 

pod opieką rodziców, czy w środowiskach rodzinnych? 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił pana dyrektora o odniesienie się do tych pytań.  

Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach odpowiedział, że w kwestii liczby uczniów nie 

pomylił się, ponieważ w sprawozdaniu było napisane 51 uczniów, a w tej chwili jest 50 

dlatego, że jedna uczennica odeszła od nich do Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu. 

Jest to uczennica ze szkoły przysposabiającej do pracy. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji poprosił pana dyrektora, aby nie wchodził w szczegóły. 

Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach powiedział, że ta uczennica przeszła, a oni ze 

swojej strony robili to, co mogli, podejmowali różnego rodzaju. Mama podjęła decyzję, 

że przenosi uczennicę.  
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Radny Jakub Jurdziński – członek Komisji zaznaczył, że jego nie interesują 

szczegóły. Jego interesuje to, że te dzieci potrzebują specjalnej opieki i co takiego się 

zadziało, że ubyło ucznia. 

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji zgodził się z tym.  

 Pan Mirosław Kubiak – dyrektor Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach odniósł się do drugiego pytania odnośnie 

odległości i przekazał, że jeżeli chodzi o najdalsze miejscowości, to są dzieci z okolic 

Konopnicy, Osjakowa. Jedna uczennica w internacie jest z okolic Łasku i to jest powiat 

łaski. Jest także uczennica z okolic Skomlina. Najwięcej uczniów jest z gminy Ostrówek, 

gminy Czarnożyły, a także z samego Wielunia są uczniowie. Następnie odniósł się 

do funkcjonowania internatu w weekendy i powiedział, że to są indywidualne przypadki. 

Dodał, że to zależy od okresu roku szkolnego. Uczniowie chętniej wracają do domu 

w okresie wiosennym, letnim. Natomiast w okresie zimowym uczniowie chętniej zostają 

i wtedy obserwują, że tych uczniów jest więcej. Poinformował, że często są sytuacje, że 

wychowankowie pochodzą ze środowisk, gdzie są np. pod opieka kuratorów i są 

zalecenia, aby uczniowie mieszkali w internacie. Przekazał, że są również takie 

przypadki, że warunki domowe są trudne, jednak na przestrzeni ostatnich lat to się 

trochę zmienia. Kiedyś ta sytuacja była gorsza, ale jeżeli te sytuacje rodzinne, to oni są 

w kontakcie z kuratorami, którzy ich odwiedzają i kontrolują, jak ci uczniowie 

funkcjonują. Na weekendy zostaje 10, a czasem 12 osób, tak mniej więcej. Są też takie 

przypadki, że ci uczniowie w domach funkcjonuje normalnie, ale chcą zostawać 

w internacie, bo dobrze się tam czują. W domu nie ma żadnych problemów, ale oni 

chcą być w internacie.  

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś z radnych ma jeszcze pytania do pana dyrektora? 

Nikt się nie zgłosił. Podziękował panu dyrektorowi za wszystkie działania, które 

wykonuje przy współpracy z nauczycielami. Poprosił, aby złożyć gratulacje od Komisji. 

Podkreślił, że Ośrodek jest bardzo wysoko oceniany, jeżeli chodzi o pracę                                 

i o zaangażowanie w różne inicjatywy.  

 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6 
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Zasady funkcjonowania Powiatowej Rady Działalności Pożytku Publicznego 

w Wieluniu. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że dzisiaj będą opracowywali plan pracy na przyszły rok 

i w przyszłym roku ten punkt będzie miał inne brzmienie. Udzielił głosu panu 

Tomczykowi. 

 Pan Karol Tomczyk – przewodniczący Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu omówił przedmiotowy materiał. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa podkreślił, że wszyscy członkowie Rady Działalności Pożytku 

Publicznego działają społecznie i nie pobierają żadnych środków, a niekiedy kosztem 

życia rodzinnego. Stwierdził, ze należy tych ludzi chwalić, ponieważ poświęcają temu 

dużo czasu kosztem swojej rodziny i swoich dzieci. Pogratulował panu 

przewodniczącemu oraz panu Markowi Patykowi, którego dzisiaj nie ma, ale wniósł on 

bardzo dużo pozytywnych rzeczy do Rady Pożytku Publicznego. Powiedział, ze takich 

ludzi jak Pan Marek Patyk powinno być dużo więcej. Poprosił o przekazanie informacji, 

że Komisja Edukacji podziwia członków za ich działalność. Ma nadzieję, że działania 

Powiatowej Rady w Wieluniu pójdą w takim kierunku, aby ta Rada Pożytku Publicznego 

miała jeszcze większe wsparcie przy działalności. Zapytał, czy ktoś z członków komisji 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Podziękował panu 

przewodniczącemu Tomczykowi za obecność na posiedzeniu Komisji.  

 

 

Materiał w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2022 z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”. 
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Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił pana naczelnika o przedstawienie projektu uchwały.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji omówił przedmiotowy projekt uchwały wraz z proponowanymi 

autopoprawkami, które będą przedmiotem najbliższego posiedzenia Zarządu Powiatu. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił pana Tomczyka o zabranie głosu i przekazanie jaka była 

decyzja Rady Pożytku Publicznego. 

 Pan Karol Tomczyk – przewodniczący Powiatowej Rady Działalności 

Pożytku Publicznego w Wieluniu powiedział, że przed rokiem mieli wielkie 

wątpliwości opiniując projekt przedstawiony przed rokiem, ponieważ programy 

współpracy z organizacjami pozarządowymi są często w gminach i powiatach 

kopiowane, powielane i tak też było w tamtym roku. W tym roku otrzymali nowy projekt, 

żywy, dzięki wytężonej pracy pana naczelnika Zenona Kołodzieja i jego pracowników 

oraz dzięki Zarządowi Powiatu. Powiedział, ze proponowali, aby zagwarantować środki 

na realizację tego programu w trochę inny sposób, niż to miało miejsce do tej pory. 

W tym roku nie mieli już wątpliwości, ponieważ te zapisy zostały wprowadzone 

i powiatowa Rada Działalności Pożytku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt. Podziękował za naniesienie wszystkich uwag, ich sugestii oraz 

za znalezienie rozwiązania, które będzie na pewno pozytywne dla wielu stowarzyszeń 

i wielu inicjatyw podejmowanych przez organizacje pozarządowe. Podziękował panu 

wicestaroście i panu przewodniczącemu za pracę włożoną w to, aby te ich sugestie 

wprowadzić do programu. 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że jeżeli chodzi o wszystkie poprawki, które zostały 

naniesione to jest zasługa wszystkich radnych, ponieważ jak było cokolwiek 

dyskutowane na ten temat to byli przychylni ku temu. Podziękował wszystkim, 

Zarządowi, ponieważ to Zarząd podejmuje pewne rzeczy. Zapytał, czy ktoś z radnych 

ma pytania w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie 

zaopiniowania projektu uchwały wraz z autopoprawkami. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 

5 głosach „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2022 
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z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” 

z autopoprawkami (głosowało 5 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił pana skarbnika o przedstawienie projektu uchwały i poprosił 

o przedstawienie sprawy kredytu w formie obligacji.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotowy projekt 

uchwały wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu wieluńskiego na 2022 r. Na pytanie przewodniczącego dotyczące tego, 

czym się różną obligacje, a kredyt, to jeżeli chodzi o samo działanie, czyli zaciąganie 

i spłacanie, to różnicy nie ma. Zaciągają dług i ten dług muszą wykazać w WPF-ie                          

i w uchwale budżetowej. Spłacają podobnie, tylko że spłata może tutaj być raz w roku, 

ewentualnie dwa razy w roku. Uważa, że najlepszym wyjściem jest spłacanie, a może 

nie spłacanie, tylko wykup tych papierów wartościowych w okresach półrocznych. 

Obligacje charakteryzują się tym, że są bardziej elastyczne w zaciąganiu, ale on by 

wolał mieć uchwałę budżetową konkretną, że emitują dane obligacje w tym roku 

i spłacają zgodnie z ich harmonogramem. Zaletą obligacji jest to, że ich oprocentowanie 

jest stosunkowo niższe niż samego kredytu, a druga zaleta jest taka, że spłatę tych 

wyemitowanych papierów można bardziej wydłużyć niż kredyt. Dlatego też w samym 

harmonogramie spłaty są one zaplanowane na lata 2028-2032, 800 tys. zł. Powiedział, 

że miał do czynienia z obligacjami, te obligacje w poprzedniej jednostce, gdzie był 

skarbnikiem, były wyemitowane w 2011 roku. Ich spłaty Gmina Kiełczygłów dokonywała 

już wcześniej. Czyli zaczęła dwa lata wcześniej. W przypadku odsetek jest tzw. kupon 

odsetkowy, czyli w przypadku spłaty wysyłają przelew do instytucji, która za nich 

emitowała te papiery wartościowe. Dodał, że tymi instytucjami, które emitują za nich te 

papiery wartościowe są banki. Oni muszą ogłosić przetarg na wybór emisariusza tych 

papierów wartościowych. Odnośnie obligacji przekazał, że wydłużenie spłaty danego 

zobowiązania jest dosyć korzystne dla jednostek samorządu terytorialnego, ponieważ 
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jego doświadczenie mówi, że zaciągnięty dług w tym roku w wysokości np. 4 mln zł przy 

spłacie tego zadłużenia w latach kolejnych jest mniejszym obciążeniem, ponieważ 

wartość tego pieniądza jest niższa niż w roku kiedy ten dług brali. Powiedział, że 

wiadomo, że jednak te dochody budżetu będą wzrastać, one nie będą maleć. Tyle 

może powiedzieć na temat długu. Wspomniał, że ten kredyt, który jest zaplanowany na 

ten rok w wysokości 5 mln zł ma taką nadzieję, że będzie zaciągnięty w jak najniższej 

wysokości. Na pewno nie będzie to 5 mln zł i podejrzewa, że maksymalnie będą to 

2 mln zł. Ma nadzieję, ze w ogóle nie będzie. Będą to wiedzieć gdzieś w połowie 

grudnia. Podpisana umowa na ten kredyt jest, ale na razie takiej potrzeby, aby wysyłać 

informację o wypłatę transzy kredytu do Banku Spółdzielczego w Warcie. Jeżeli są 

jakieś pytania, to odpowie.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa powiedział, że pan Jankowski miał wątpliwości odnośnie tych 

obligacji i zapytał, czy ta odpowiedź pana skarbnika mu wystarcza? 

Pan Grzegorz Jankowski – członek Komisji powiedział, że nie miał 

wątpliwości co do konieczności zaciągnięcia obligacji, bo na pewno jest to bardziej 

opcjonalne dla nich, niż zaciąganie nowego kredytu, ale chodziło mu o to, czy można 

takie obligacje wcześniej wykupić? Czy jeżeli w dalszych latach powiat będzie lepiej 

prosperował, będą lepsze dochody, czy jest możliwość nie czekać do lat 2028-2032, 

a wcześniej ich się pozbyć, takiego garbu na plecach powiatu.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że można. 

Pan Grzegorz Jankowski – członek Komisji powiedział, że chyli czoła przed 

panem skarbnikiem za zrobienie wielkiej rzeczy z tym projektem budżetu, ponieważ 

udało się to wszystko ładnie spiąć.  

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za” 

i 1 głosie „wstrzymującym się”, nikt nie był „przeciw” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033 (głosowało 5 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu wieluńskiego na 2022 r. 

 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zapytał, czy ktoś z radnych ma pytania w tym punkcie? Nikt się nie 

zgłosił. Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały. 

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za” 

i 1 głosie „wstrzymującym się”, nikt nie był „przeciw” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia budżetu powiatu wieluńskiego 

na 2022 r. (głosowało 5 członków Komisji). 

Projekt uchwały w przedmiotowej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poprosił pana skarbnika, mimo że zdaje sobie sprawę 

z oszczędności, ale jako przewodniczący Komisji Edukacji oraz nauczyciel prosi, aby 

nie roić już oszczędności w szkołach.  

 

 

Pkt 10 

Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2022. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa poinformował, że radni otrzymali projekt planu pracy na 2022 r. 

Dodał, że w 2022 r. odchodzą od prezentowania realizowanych zadań oraz efektów 

podejmowanych inicjatyw przez poszczególne placówki oświatowe. Powiedział, że 

przychylił się do prośby pana naczelnika, ponieważ taka też była prośba dyrektorów 

szkół, ponieważ oni muszą kolejny raz przygotowywać prezentację danych jednostek 

oświatowych, które podlegają pod powiat wieluński. Chce przez to trochę ich odciążyć. 

Zauważył, że oni jako komisja zawsze mogą sobie jakiś dany punkt wprowadzić do 

poszczególnego miesiąca. Następnie odniósł się do propozycji wydziału do planu pracy 
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Komisji. Zapytał, czy ktoś ma propozycje dotyczące opracowania planu pracy na rok 

2022? Nikt się nie zgłosił.  

 

Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu w Wieluniu opracowała 

i jednogłośnie (przy 5 głosach za) przyjęła plan pracy Komisji na rok 2022 (głosowało 

5 członków Komisji). 

 Plan pracy Komisji Edukacji i Bezpieczeństwa na rok 2022 stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Pkt 11 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych 

 

 Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa odniósł się do posiedzenia Komisji dotyczącego projektu dodatków, 

jeżeli chodzi o placówki oświatowe i poinformował, że złożył wniosek dotyczący projektu 

regulaminu określającego wysokość dodatków i innych składników wynagradzania 

nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich przyznawania w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez powiat wieluński. Przekazał, że radni otrzymali na 

tabletach to pismo. Powiedział, że pan przewodniczący Owczarek chciałby informację 

od Komisji, czy członkowie Komisji zgadzają się z jego wnioskami? To wszystko jest 

ogólnikowo. On ma tylko taką informację, że ten regulamin będzie poprawiany i on ma 

nadzieję, że te wnioski, które on napisał będą uwzględnione. Będzie trudno jeżeli chodzi 

o dodatki finansowe i ma nadzieję, że wszystko pójdzie w dobrym kierunku. Zapytał, czy 

ktoś ma pytania dotyczące jego wniosku? Nikt się nie zgłosił. Powiedział, że jest to 

informacja, że takie coś złożył. Ma nadzieję, że radni przeczytali to pismo, które złożył. 

Zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił.  
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Pkt 12 

Zamknięcie XXXIV posiedzenia komisji. 

 

Radny Robert Grabowski – przewodniczący Komisji Edukacji 

i Bezpieczeństwa zamknął XXXIV posiedzenie komisji i podziękował wszystkim za 

udział w Komisji. 

 

Protokołowała:   

 
 
Paulina Bednik 

Inspektor 


